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Kolejny weekend, kolejny mecz i kolejne doniesienia do komentowania.

Poniżej prezentujemy porcję najnowszych komentarzy włoskich

dziennikarzy dotyczącego tego, co dzieje się w ostatnich dniach wokół

Romy. Nie zabrakło też ciekawych słów pod adresem Cicinho, który

wystosował w najnowszym wywiadzie gorzkie słowa pod adresem

Giallorossich. 

 

Guglielmo Timpano dla Radio Manà Manà Sport:

- Cicinho? Roma nie dawała mu grać, gdyż był alkoholikiem do czego sam się

przyznał. Ponadto matka natura obdarzyła go świetną techniką, świetnymi

podstawami, nad czym musiał mało pracować. Roztrwonił wszystko co miał, nie jest

przykładem do naśladowania w sporcie.

 

Francesco Oddo Casano dla Radio Manà Manà Sport: 

- Cicicinho? Castan kosztował 5 milionów euro. Został kupiony za połowę pieniędzy,

które zostały wydane za Cicinho i otrzymał połowę jego wynagrodzenia. Kluby

muszą uważać na charakter swoich graczy.

 

Alberto Mandolesi dla Centro Suono Sport:

- Gdybym miał wybrać najlepszą Romę Zemana do dzisiaj, wskazałbym bez

wątpienia na pierwszą połowę meczu z Bologną: w pierwszej odsłonie Giallorossi

dali wrażenie o swojej wielkiej sile. Takie podejście powinni mieć zawsze.

 

Francesca Ferrazza dla Tele Radio Stereo:

- Genoa-Roma przełomowym meczem? Poczekajmy. Już po następnym meczu

będziemy mieli większy obraz. Na Marassi miło było zobaczyć Tottiego i De Rossiego

prowadzących zespół za rękę.

 

Patrick Vom Bruck dla Rete Sport:

- Błędem, który popełnił w zeszłym sezonie Luis Enrique było trzymanie Tottiego

zbyt daleko od bramki. Tachtsidis? Na tą chwilę mnie nie oszołomił grą, jednak
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uważam Zemana za inteligentną osobę, stąd jeśli trener na niego stawia, musimy

mu ufać.

 

Gianluca Piacentini dla Radio Manà Manà Sport:

- Jakość Tachtisidisa znamy tylko z wywiadów i prawdopodobnie Zeman zna go

lepiej od nas. Myślę, że najlepszym sposobem, aby pozwolić się mu rozwijać jest

stopniowe wprowadzanie.

 

Luigi Ferrajolo dla Radio Radio:

- Wciąż nie ufam tej Romie: myślę o początkowych katastrofalnych minutach z

Juventusem, Atalantą, Genoą. Zespół jest mocny gdy posiada ciągłość gry: jeśli

zaczyna się mecz w ten sposób, czasem udaje się to naprostować, czasem nie. To

czy jest to gra Zemana czy nie, jest problemem drugorzędnym. W ataku jest

czterech graczy, jeden lepszy od drugiego, podobnie w pomocy. Czekam na

zobaczenie najlepszego Balzarettiego, Piris robi postępy, widzę świetnego Castana:

nie brakuje potencjału w tej drużynie.

 

Maurizio Catalani dla Rete Sport:

- Totti? Roma jest rodziną, której jest częścią od 20 lat i nie wykluczam, że będzie

grał do 40. Po boisku? Będzie ambasadorem piłki w Rzymie, nikt nie dokonał tego,

czego dokonał on.

 

Max Tonetto dla Tele Radio Stereo:

- Z Pjanicem nie będzie żadnych półśrodków: albo dostosuje się do gry Zemana,

albo nie będzie miał przyszłości.

 

Riccardo Trevisani dla Tele Radio Stereo:

- Pjanic? Jego ostatni niezapomniany mecz pochodzi z lutego, to do niego należy

dawanie do myślenia trenerowi.
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